
Zápis z 91. zasedání RKaM 
 
Datum: 25. 4. 2019 od 17.00  
 
Místo: Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1)  
 
Přítomni: Bc. Miroslav Čermák; PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít 
Jurásek; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš Ryza, Josef Štorm 
 
Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru  
ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; ředitel KaM UK Ing. Bc. Jiří  
Macoun; vedoucí útvaru stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc  
 
Zahájení a úvodní informace 
D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné na zasedání RKaM 
  
Schválení návrhu programu 
D. Emler představil program zasedání. 
 
Usnesení č. 1:  
RKaM schvaluje program zasedání 25. dubna 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
Schválení zápisu 
D. Emler připomněl, že je potřeba schválit zápis z 90. zasedání RKaM,            
připomínkování proběhlo standardní cestou. 
 
Usnesení č. 2:  
RKaM schvaluje zápis jednání z 27. března 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
 

1) Projednání návrhu ceníku standardních cen ubytování s návrhem        
platnosti od 1. 6. 2019 
 



J. Macoun představil nový ceník ubytování, zdražení zdůvodnil zejména nárůstem          
inflace - rostou ceny energií, mezd a další. Zdražení v rámci KaM není plošné, ale               
reflektuje rozdílný stav jednotlivých kolejí, např. v koleji 17. listopadu dotčené           
aktuální stavbou se ceny nemění.  

 
T. Ryza se zeptal na ošetření nové slevy ze strany vedení rektorátu. J. Macoun mu               
odpověděl, že není na KaM, aby určilo, kdo konkrétně z RUK by měl pokyn ke slevě                
vydat. Z následné diskuse vyplynulo, že ani RKaM nebude určovat, kdo takovou            
slevu vydá, předpokládá se však např. pověření z kollegia rektora. 

 
V. Jurásek se otázal na změnu ceníku před koncem akademického roku. M.            
Hurdová mu odpověděla, že tato změna bude ubytovaným včas komunikována,          
podle současné platné smlouvy mají možnost v případě nesouhlasu se změnami           
ubytování bez dalšího jednostranně vypovědět. K dalšímu dotazu M. Hurdová          
ujistila, že ubytovací systémy budou na změny v ceníku připraveny. Pro případ            
konkrétních dotazů ubytovaných ohledně navýšení ceny pro určitou kolej je M.           
Hurdová připravena poskytnout náležité odůvodnění.  
 
Usnesení č. 3:  
RKaM schvaluje Opatření ředitele KaM 7/2019 Stanovení standardních cen pro          

ubytování v kolejích Univerzity Karlovy od 1. 6. 2019 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
2) Projednání VZH za rok 2018 

 
J. Macoun představil výsledky hospodaření KaM v loňském roce, detailně jej doplnil            
J. Fix. Byly vzneseny pouze informativní dotazy, na které oba členové vedení KaM             
odpověděli.  
 
Usnesení č. 4:  
RKaM schvaluje Výroční zprávu o hospodaření KaM UK za rok 2018 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
3) Různé 
 



J. Macoun informoval o ubytovacím SW - na koleji Hvězda proběhne prezentace            
systému ISKAM, spol. Linksoft podle všeho směřuje k odstoupení od smlouvy s KaM             
UK.  
 
J. Zajíc informoval, že bufety KaM umí nově nabízet studentům bagety vlastní            
výroby za dotovanou cenu.  
 
V přetrvávající otázce kolejní rady koleje Švehlova bylo sděleno, že situaci bude řešit             
GPKR. 
 
Dříve projednávaný projekt komunitních lednic byl z praktických důvodů ukončen.  
 
D. Emler ukončil zasedání RKaM a všem poděkoval za účast.  
 
Příští zasedání RKaM UK se koná 29. května od 17:00 v Kavárně U Rotlevů 
(Kamzíkova 4, Praha 1).  
 
Zapsal: D. Emler 
 


